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 2020 בפברואר 3פרוטוקול ישיבת הנהלה מיום 

 

במשרדי המועצה  3.2.2020, שני בנימינה גבעת עדה שנתקיימה ביום מועצתהנהלת פרוטוקול ישיבת 

   המקומית.

 ראש המועצה. -איתי ויסברג משתתפים:

 

חברי 

 המועצה:

 ,שלום טרם, אביטל תבור, ג'קלין בן עמי אריקסון אפרת מזרחי, מנחם ברגב,  

 אהרון שייחי, אלינור בראל

 אביב רגב     נעדרו: 

 

צוות  

 מקצועי:

 מנכ"לית  -גרמן -ניצן מחנאי 

 גזבר –צור ארויון 

 מנהלת אגף חק"ר –מוניק וקנין 

 מהנדסת  -שרון פישמן  שרון פישמן 

 דוברת . -אושרת נגר   -אושרת נגר

 מנהל אגף שפ"מ-שלומי גרנוב

 א

 

  ל סדר היום:ע

 ב"רים אישור ת .1

 עדכונים על ידי יו"ר הוועדה  –ועדת חינוך  .2

 אפרת מזרחי  -דיון בנושא ערכת אבל .3

 אלינור -הצגת תבחינים של קרן יד ליד  .4
 

 

 ,ברכה

 איתי ויסברג

 ראש המועצה 
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 ריכוז החלטות:

 

 הנהלת המועצה מאשרת את התב"רים הבאים : 1

מספר 
 תב"ר

 שם התב"ר
תקציב 
 מאושר

תוספת / 
 )הפחתה(

קציב ת
 מבוקש

 מקור המימון

854 
סימון והתקני 

 בטיחות

225,404 
406,602 
632,006 

72,106 
___0___ 

72,106 

297,510 
406,602 
704,112 

 משרד התחבורה*
 קרנות הרשות

 סה"כ

737 
תכנון וביצוע 
רח' האלה  

 ג.ע –והזית

0 
2,250,000 
2,250,000 

750,000 
___0___ 

750,000 

750,000 
2,250,000 
3,000,000 

 הלוואה מבנק**
 קרנות הפיתוח

 סה"כ
 

 

הנהלת המועצה ממליצה למועצה לצאת לנוהל הצעות מחיר לספק ערכת אבל אשר יהיה  2

 זמין לתושבים למימוש עצמאי בשעת הצורך. 

הנהלת המועצה מבקשת  לבדוק כיצד ניתן להגיע עם ערכות הרישום גם לילדי המושבות  5

 ו.שאינם רשומים במערכת שלנ

 

 



 2020  בפברואר     3הנהלה מיום רוטוקול ישיבת  פ                                                                                                    
                                                                                                                                                                                                       

- 3 - 

 

 

 

 

 :מהלך הדיון

 : התב"רים הבאים הנהלת המועצה מאשרת את 1

מספר 
 תב"ר

 שם התב"ר
תקציב 
 מאושר

תוספת / 
 )הפחתה(

תקציב 
 מבוקש

 מקור המימון

854 
סימון והתקני 

 בטיחות

225,404 
406,602 
632,006 

72,106 
___0___ 

72,106 

297,510 
406,602 
704,112 

 משרד התחבורה*
 קרנות הרשות

 סה"כ

737 
תכנון וביצוע 
רח' האלה  

 ג.ע –והזית

0 
2,250,000 
2,250,000 

750,000 
___0___ 

750,000 

750,000 
2,250,000 
3,000,000 

 הלוואה מבנק**
 קרנות הפיתוח

 סה"כ
 

 

 דיון: 2

ת ציוד למשפחות אבלות בתקופת השבעה רוב הציוד נהרס לאחר מספר שנים של אספק

מזניחים עבודות שוטפות לטובת שירותי אספקה ואיסוף  ועובדי המועצה מצאו עצמם

הציוד והשירותים אלא לקשר לספקים  כל אלו. במועצות אחרות לא נהוג לספק את

 פרטיים הנותנים ציוד ושירותים אלו.

 החלטה:

יהיה ערכת אבל אשר ספק לנוהל הצעות מחיר ל לצאתמועצה ממליצה להנהלת המועצה 

 י בשעת הצורך. למימוש עצמא יםתושבזמין ל

 במקביל, להמשיך לספק פינוי אשפה מוגבר, מודעות אבל , וסיוע כללי אם יש צורך.

 דיון: 5

לקראת תקופת הרישום הופקו ערכות רישום מרשימות ביותר אולם לא מגיעות לכל ילדי 

 המושבות שבחרו להתחנך בגני החובה מחוץ ליישוב.

 החלטה:

ניתן להגיע עם ערכות הרישום גם לילדי המושבות הנהלת המועצה מבקשת  לבדוק כיצד 

 שאינם רשומים במערכת שלנו.

 

 

 

  בזאת ננעלת ישיבת ההנהלה,

                                                                     

 איתי ויסברג   

 ראש המועצה   

 

 

 


